

Title (en)
FOOD PACKAGING CONTAINER.

Title (de)
BEHÄLTER FÜR NAHRUNGSMITTEL.

Title (fr)
RECIPIENT DE CONDITIONNEMENT POUR PRODUITS ALIMENTAIRES.

Publication
EP 0629168 A1 19941221 (FR)

Application
EP 93918745 A 19930308

Priority

- FR 9300226 W 19930308
- FR 9202931 A 19920310

Abstract (en)
[origin: WO9317934A1] A food packaging container, particularly a tray (1) made by forming a composite material including an upper layer (6) and a lower layer (7) of liquid-proof synthetic material, having therebetween a middle layer (8) wholly or partially made of an absorbent or adsorbent inorganic material, wherein said middle layer communicates with the upper layer (6) via perforations (9) provided therein.

Abstract (fr)
La présente invention est du domaine du conditionnement des produits alimentaires. Elle vise plus précisément un récipient de conditionnement du type barquette (1) constituée par fromage d'un matériau composite comprenant une couche supérieure (6) et une couche inférieure (7) en matière synthétique étanche aux liquides et entre lesquelles est interposée une couche intermédiaire (8) constituée en totalité ou en partie d'un matériau inorganique absorbant ou adsorbant, cette couche intermédiaire étant en communication avec la couche supérieure (6) par des perforations (9) pratiquées dans cette dernière.

IPC 1-7
B65D 81/26; B32B 31/00

IPC 8 full level
B65D 81/26 (2006.01)

CPC (source: EP)
B65D 81/264 (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 9317934A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES GB GR IE IT LI LU NL PT SE

DOCDB simple family (publication)
WO 9317934 A1 19930916; AT E130574 T1 19951215; DE 69300869 D1 19960104; DE 69300869 T2 19960905; EP 0629168 A1 19941221;
EP 0629168 B1 19951122; ES 2082658 T3 19960316; FR 2688474 A1 19930917; FR 2688474 B1 19950505

DOCDB simple family (application)
FR 9300226 W 19930308; AT 93918745 T 19930308; DE 69300869 T 19930308; EP 93918745 A 19930308; ES 93918745 T 19930308;
FR 9202931 A 19920310